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BESTYRELSESMØDE 

28. oktober 2024 

Referent: Laila Madsen 

 

1. Godkendelse af referat  

Referatet fra mødet den 26. august 2024 blev godkendt og bliver lagt på 

foreningens hjemmeside.  

 

2. Formanden har ordet 

I sensommeren har formanden haft travlt med at følge op på forhold 

vedrørende foreningens grønne arealer. Mere om dette under punktet om 

foreningens grønne arealer.  

 

3. Foreningens økonomi 

Status quo. Kontingentopkrævning og betaling af regninger til gartner og 

forsikring er gået planmæssigt.  

 

4. Foreningens grønne arealer 

Kenneth har som aftalt siden sidst fået aftalt med foreningen på 

Lavendelvej om udskiftning af fodboldmål, som står flot, og som også 

bliver flittigt brugt til glæde for både spillende og dem, der går forbi på 

stien og kan følge de glade fodboldspillere.   

 

Alléen med Kirsebærblomsttræerne (”Hattings Allé) står så flot, at tiden 

nu er til, at støttestolperne kan fjernes for de fleste af træerne. Træerne 

skal fortsat plejes ved at fjerne ukrudt, evt. styning af træerne, og i øvrigt 

gøre alléen klar til vinteren. Afhængig af foreningens økonomi er der 

planer om at få indkøbt og plantet yderligere 4 træer til alléen.  

 

Der er fortsat et udestående med maling af fodhegn og skur, men det blev 

i bestyrelsen aftalt, at det bliver et forårsprojekt. 

 

Formanden har taget fat i gartneren for, at der én gang for alle bliver styr 

på det store engblomst-areal ved Pileurtvej. Der er nemlig stadigvæk 

hjulspor, og området skal have en omgang med en rive.  

Det bliver formanden, der sammen med gartneren vælger hvilke 

blomsterfrø, der skal sås på engblomst-arealerne, så der næste år bliver 

rettet op på arealerne, som vil få en større variation af engblomster. 

Desuden vil formanden sikre, at metoden med såning sker rigtigt denne 

gang, så det er ikke ukrudt, der står i flor.  
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Søen (Dvs. bassinet mellem Pileurtvej og Salvievej) ser efter nødvendig 

oprensning lidt sørgelig ud, men det er beskåret af kommunen, som det 

skal, og det grønne kommer igen.  

 

5. Nyt fra den overordnede grundejerforening 

Ved opstarten er arbejdet med udtynding af plantebælterne ud for 

Lavendelvej 1 og 2 blevet standset efter aftale med bestyrelsen for den 

overordnede grundejerforening.  

 

Bestyrelsen for den overordnede grundejerforening har siden sidst haft to 

møder, hvor udfordringer med udtynding af plantebælter (lysskov) blev 

drøftet. 

 

På baggrund af et par episoder har bestyrelsen for den overordnede 

grundejerforening besluttet at indkalde til en ekstraordinær 

generalforsamling, hvor bestyrelsens mandat til at drifte fællesarealerne 

som planlagt bliver enten be- eller afkræftet. 

 

Den ekstraordinære generalforsamling er sat til den 10. december 2024, 

hvor Grundejerforeningen Pileurtvej/Salvievej vil blive repræsenteret af to 

medlemmer af foreningen.   

  

Se link til referater fra bestyrelsesmøder i den overordnede 

grundejerforening: Referater | Kragehave Vest.  

 

6. Foreningens hjemmeside 

Sammenskrivning af generalforsamlingsbeslutninger om 

vedtægtsændringer er godkendt er Høje-Taastrup Kommune og bliver lagt 

på foreningens hjemmeside inden årets udgang.  

 

7. Bestyrelsesmanual 

I proces 

 

8. Eventuelt  

Bestyrelsen vil opfordre hundeejere til at sørge for at samle hundelorte 

op, da der har været et par uheldige oplevelser med hundelorte både på 

fodboldbanen på fællesarealet og de grønne områder med højt græs. 

 

Næste bestyrelsesmøde er mandag den 27. januar 2025 kl. 19.30. Laila 

indkalder via Teams.  

 

https://www.kragehavevest.dk/referater-bestyrelsesmoeder/

